
PROTOKÓŁ NR XV/2019 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z 14 listopada 2019r., godzina 9.00 
Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski. 
Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję. Stwierdził prawomocność obrad, na 21-osobowy skład rady, 
obecnych 19 radnych. (Nieobecni: wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński i radny Ireneusz Ganczar) 

 

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski zgłosił propozycję zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie 
Apelu Rady Miejskiej w Szprotawie w sprawie wystąpienia do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie 
Obszarów o Niekorzystnych Warunkach Gospodarowania w Gminie Szprotawa. 

Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” projekt apelu wprowadziła do porządku obrad 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za”. 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” zatwierdziła porządek posiedzenia  

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
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6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „nieobecny” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za”. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski przed realizacją porządku obrad przedstawił informację o sytuacji 
w gminie w związku z aresztowaniem burmistrza. 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI MI ĘDZYSESYJNEJ OD 4 PAŹDZIERNIKA 
DO 13 LISTOPADA 2019R. 
 
Sprawozdanie radni otrzymali na skrzynki e-mail.  

Rada obraduje w gronie 21-osobowym  
Andrzej Skawiński i Ireneusz Ganczar - obecni 

 
INFORMACJA O: 
 

a) STANIE REALIZACJI ZADA Ń OŚWIATOWYCH W GMINIE SZPROTAWA  
W ROKU SZKOLNYM 2018/2019 
 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali wg kolejności: radny Józef Rubacha, dyrektor CUW Dorota Grzeszczak, radny Józef 
Rubacha, dyrektor CUW Dorota Grzeszczak, radny Józef Rubacha, dyrektor CUW Dorota Grzeszczak, radny 
Józef Rubacha, radna Józefa Śliska, dyrektor CUW Dorota Grzeszczak, radny Marcin Chmura, radny Józef 
Rubacha. 

INFORMACJA O: 

b) ZWROCIE PODATKU AKCYZOWEGO ZAWARTEGO W PALIWIE ROLN ICZYM 
W 019 ROKU ZA OKRES OD 1 LUTEGO DO 31 LIPCA 2019R. 
 

Brak dyskusji 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski ogłosił przerwę. 

PRZERWA 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski wznowił obrady po przerwie. 

PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

GŁOS ZABRALI: radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, radny Piotr Płaskociński, wiceprzewodniczący rady 
Andrzej Skawiński, radny Szymon Matuszewski, radna Monika Biazik, radny Bartłomiej Grono, radny Józef 
Rubacha, skarbnik gminy Jadwiga Nowak, radny Józef Rubacha, radny Roman Pakuła, radna Bożena Wójcik-
Wojtkowiak, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, radny Maciej 
Siwicki, radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, radny Ireneusz Ganczar, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, 
radny Józef Rubacha, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha i skarbnik gminy Jadwiga 
Nowak  

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 17”za”, 2”przeciw”, 2”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 

 

b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Józef Rubacha, skarbnik gminy Jadwiga Nowak.   

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
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6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 

 

c) wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości stawek i zasad poboru opłaty targowej, 
określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski wprowadził poprawkę do projektu uchwały polegająca na tym, że 
w projekcie uchwały podano rok 2019, a nie 2018 tj. w czasie kiedy uchwała w tej sprawie była podejmowana, a 
teraz jest uchylana. Otworzył dyskusję w temacie.  
 
Brak dyskusji  
 
Uchwała wraz ze zgłoszoną poprawka przewodniczącego rady została podjęta stosunkiem głosów 17”za”, 
2”przeciw”, 2”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 
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d) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na rok 2020 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna. 

Radny Janusz Biliński poinformował, że Komisja Rolnictwa wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 

e) zmiany uchwały Nr XIV/92/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 4 października 2019r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w obrębach: Szprotawa i Nowa Kopernia - Polkowiczki 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki jest pozytywna. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
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5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymał się” 

 

f) Programu współpracy Gminy Szprotawa z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 roku 

Stefan Gołek poinformował, że opinia Komisji Społecznej do projektu uchwały jest pozytywna. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie.  

Głos zabrali: radny Józef Rubacha i radny Stefan Gołek. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 
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g) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
w Gminie Szprotawa na 2020 rok 

 

Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Stefan Gołek, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Tadeusz Pozaroszczyk. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 

h) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 
schroniskach dla osób bezdomnych  schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 
opiekuńczymi 

 

Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
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8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 

i) uchylenia uchwały Nr XIV/94/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 4 października 
2019r. w sprawie nagrody Burmistrza Szprotawy za wybitne osiągnięcia w różnych sferach 
działalności edukacyjnej, artystycznej, sportowej dla uczniów szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Szprotawa 

 

Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 



str. 9 

 

j)  zmiany uchwały Nr II/3/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z 30 listopada 2018r. w sprawie 
powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Szprotawie 

 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną, wyrażając przy tym 
stanowisko w sprawie pracy radnych w komisjach. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, radny Władysław Sobczak, radny Stefan Gołek, mecenas 
Michał Zwolak, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Bartłomiej Grono, radna Józefa Śliska, radna 
Beata Jakowicka, wiceprzewodniczący Andrzej Skawiński, radny Marcin Chmura, radny Ireneusz Ganczar, 
radny Józef Rubacha złożył wniosek o zamkniecie dyskusji. Przed głosowaniem wniosku głos zabrała jeszcze 
radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, mecenas Michał Zwolak. ` 

Rada, wniosek o zamknięcie dyskusji  podjęła stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 
 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
Uchwała została podjęta stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.”, 1”głos nieoddany” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „wstrzymał się” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
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9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „nieoddany” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 

k) wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika 
 
Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski …, otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radna Józefa Śliska, radny Roman Pakuła, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Józef 
Rubacha, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński i radny Jerzy Chmara.  
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 19”za”, 1”przeciw”, 1”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 

PRZYJĘCIE APELU RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE W SPRAWIE WYS TAPIENIA DO 
MINISTRA ROLNICTWA I ROZOWJU WSI W SPRAWIE OBSZARÓW  O NIEKORZYSTNYCH 
WARUNKACH GOSPODAROWANIA W GMINIE SZPROTAWA 
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Wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński przedstawił projekt apelu.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusje w temacie. 
 
Głos zabrali: radny Józef Rubacha i radny Roman Pakuła.   
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek   - „za” 
7) Bartłomiej Grono  - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński  - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak  - „za” 
18) Andrzej Skawiński  - „za” 
19) Andrzej Stambulski  - „za”  
20) Józefa Śliska   - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

r. Bartłomiej Grono: na wniosek mieszkańców bloków zlokalizowanych przy ulicy Kościuszki za sklepem 
Media Expert i na wniosek radnego, radny wniósł o wydzielenie miejsc parkingowych, miejsc dla osób 
niepełnosprawnych i wyodrębnienia miejsca dla przejścia dla pieszych przy schodach wzdłuż jednokierunkowej 
drogi zlokalizowanej m.in. za w/w sklepem. Z uwagi na dużą ilość samochodów, panuje tam chaos 
komunikacyjny, na którym cierpią piesi i inni użytkownicy dróg i chodników. W w/w przypadku mieszkańcy 
bloków skarżą się, że nie mogą swobodnie dojść do swoich mieszkań, a samochody poustawiane są w sposób 
chaotyczny co zagraża bezpieczeństwu komunikacyjnemu oraz na wpływ na życie i zdrowie ludzi.  

r. Stanisław Rosół: ujęcie w przyszłorocznym budżecie zadania - budowa drogi wraz z odwodnieniem przy 
ulicach: Pogodnej i Wesołej w Szprotawie. Jest to nowo powstałe osiedle, podczas wykonywania prac drogi 
dojazdowe do posesji zostały bardzo zniszczone przez ciężki sprzęt. Stan dróg jest katastrofalny a dojazd do 
posesji stanowi bardzo duże utrudnienie. Wybudowanie tych dróg zapewni bezpieczeństwo dla mieszkańców i 
właściwy dojazd do posesji. 

r. Maciej Siwicki : wskazanie stałych pór sesji rady miejskiej – wyznaczenie jednego dnia w tygodniu. 

 

WOLNE WNIOSKI 

BRAK 
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ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone 
na poprzedniej sesji znajdują się w BIP-ie.  

 

OŚWIADCZENIA 

Oświadczenie złożył r. Maciej Siwicki w odniesieniu do Cerkwii przy ulicy Koszarowej.  

 

INFORMACJE 

Głos zabrała: skarbnik gminy Jadwiga Nowak  

 

ZAMKNI ĘCIE OBRAD XV SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął obrady  sesji Rady 
Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 2.30.  

 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


